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1、父爱在弯弯脊梁里，一道一道坚韧不屈。
Fathers love in the curved ridge, together with a tough and indomitable.
2、父爱至上，伟大光荣。
Fathers love is supreme, great glory.
3、父亲是座山，坚韧起脊梁，挺拔大地的芬芳。
Father is a mountain, tough ridge, upright fragrance of the earth.
4、父爱如同天广，愿父亲幸福安享。
Fathers love is as broad as the sky,May father enjoy happiness.
5、爸爸，是您让我拥有了更广阔的天空，是您让我看得更高、更远。节日快乐！
Dad, its you who make me have a broader sky, and its you who make me see higher and farther,Happy holidays!
6、爸爸，你在我心中永远是的。节日快乐！
Dad, you are always the best in my heart,Happy holidays!
7、爸爸，这是我们最珍贵的默契和回忆！
Dad, this is our most precious tacit understanding and memory!
8、父爱是光，照亮前进道路。
Fathers love is light, illuminating the way forward.
9、爸爸，您是我心中的骄傲，我愿意生生世世做您的女儿，祝您父亲节快乐！
Dad, you are the pride of my heart,I would like to be your daughter all my life,Happy Fathers Day to you!
10、您为了家庭和儿女付出太多，无论如何我也难以报答您的深恩。
You have paid so much for your family and children that I cant repay you for your kindness in any case.
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1、Wish you a happy Father\'s Day and the best of everything!
祝您父亲节快乐!万事如意!
2、The lucky star shines bright!
吉星高照!
3、Happy Father\'s Day to you!
祝您父亲节快乐!
4、I hope you know how proud I am of you, father、Happy Father\'s Day! Happiness always!
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
5、Congratulate you on Father\'s Day!
恭贺父亲节!
6、With warm wishes for Father\'s Day!
时值父亲节，致以最真挚的祝福!
7、I hope everything goes well.
希望您诸事顺利。
8、May all your wishes come true!
愿您美梦成真!
9、Happy Father\'s Day to you and good luck in everything!
祝您父亲节快乐、万事如意!
10、HAVE THE BEST FATHER S DAY EVER.
祝您有个最棒的父亲节。
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1、是您给了我生命，是您抚育我成长。
Its you who gave me life, its you who brought me up.
2、父爱坚韧，一边关爱，一边严厉。
Fathers love is tough, caring and strict.
3、父爱是良言，让我们作出正确的判断。
Fathers love is a good word, lets make the right judgment.
4、父爱是拐杖，让咱们在人生中少摔跟头。
Fathers love is a crutch, let us less fall in life.
5、父爱最伟大，父亲节别忘提醒他，保重身体！
Fathers love is the greatest. Dont forget to remind him on Fathers Day to take care of his health!
6、父爱是灯，引导我们向前。
Fathers love is the lamp that guides us forward.
7、父亲节快乐，男人是铁是钢，可只要他当了父亲，他就有一颗温柔的心。
Happy Fathers Day, a man is iron and steel, but as long as he is a father, he has a gentle heart.
8、父亲是一场风，拂去生活的负重。
Father is a wind that sweeps away the burden of life.
9、我是您的作品，延续着您的青春，感受着您的关爱，快乐着您的心情。
I am your best work, continuing your youth, feeling your love, happy your mood.
10、父亲的肩，最有安全感。
Fathers shoulder, the most secure.
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1、On this special day, I want to say I’m proud of you, appreciate all you’ve done for me and I love you.
在这特别的一天，我想说我为您感到骄傲，爸爸，谢谢您为我做的一切，我爱你，经典的父亲节英语祝福语。
2、Thanks for holding my hand when I need it.
谢谢您在我需要的时候握紧我的手。
3、Wish beloved father good health, great happiness and good luck in everything on the coming Father’s Day.
在父亲节来临之际，祝愿敬爱的父亲身体健康，节日快乐，万事如意!
4、Wish you a happy Father’s Day and the best of everything.
祝您父亲节快乐!万事如意!
5、With warm wishes for Father’s Day.
致以热烈的父亲节祝福
6、You have been there when I needed you
在我需要您的时候，您总是在那里。
7、You have always been so patient with me.
您对我总是那么地有耐心。
8、Fathers Day ia a time to remember all the good things that Dad do for us..
父亲节是忆起爸爸们为我们所做的一切的时刻。
9、I love you more than anything else.
我爱您胜过一切。
10、Thanks for helping me through the tough times.
谢谢您帮我度过许多艰苦的时光。
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1、Wish beloved father good health, great happiness and good luck in everything on the coming Fathers Day!
在父亲节来临之际，祝愿敬爱的父亲身体健康，节日快乐，万事如意!
2、With warm wishes for Fathers Day!
时值父亲节，致以最真挚的祝福!
3、Happy Fathers Day to you!
祝您父亲节快乐!
4、The lucky star shines bright!
吉星高照!
5、Congratulate you on Fathers Day!
恭贺父亲节!
6、Wish you a happy Fathers Day and the best of everything!
祝您父亲节快乐!万事如意!
7、I hope you know how proud I am of you, father、Happy Fathers Day! Happiness always!
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
8、May all your wishes come true!
愿您美梦成真!
9、Happy Fathers Day to you and good luck in everything!
祝您父亲节快乐、万事如意!
10、I hope everything goes well.
希望您诸事顺利。
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